
Raadsavond 20-10-2015 
Vragen aan het College  
Betreft: overlast door gestalde fietsen Endepolsdomein 
 
 
Geacht College, 
 
Sedert de start van het nieuwe schooljaar staan de trottoirs ter hoogte van het pand Endepolsdomein 5 dagelijks 
volgeparkeerd met fietsen. De fietsen worden vanaf station Randwyck tot aan de voorzijde van betreffende pand 
geparkeerd. Zie bijgevoegde foto. Als gevolg hiervan zijn voetgangers gedwongen om op de straat te lopen. 
Aangezien betreffende straat een doorgaande route is voor bussen en ambulances is dit absoluut onwenselijk. 
 
Op het plein bij de aangrenzende Joseph Bechlaan is reeds een parkeerverbod voor (brom)fietsen van toepassing. 
 
Wij hebben daarom de volgende vragen aan het College: 
 
1. Deelt het College de mening van D66 dat de situatie op het Endepolsdomein onwenselijk en gevaarlijk is?  
2. Is het College van plan om contact te zoeken met de Universiteit om deze situatie te bespreken?  
3. Zou het College d.m.v. handhaving iets aan de situatie ter plekke kunnen en willen doen?  
4. Zou het College kunnen kijken of het stallingsverbod op het plein bij de Joseph Bechlaan kan worden 

uitgebreid naar de aangrenzende straten? 
5. Zou het College willen inventariseren of er eigenlijk wel voldoende stallingsmogelijkheden zijn voor fietsen in 

de omgeving van het Endepolsdomein, de Joseph Bechlaan, de vestiging van de UM in Randwyck en bij het 
spoorwegstation Maastricht Randwyck? 
 

Bij voorbaat dank voor uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
Harald Barendse 
Raadslid D66 Maastricht 
 
 
 

 




